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耳道延长套件，配备标准耳廓延长管，直径 7.5 毫米，长度 8.3 毫米。

符合 IEC60318-7 标准。2 pcs，附带 O 型圈。

GRAS RA0237
直型耳道延长套件
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简介

RA0237 直型耳道延长套件包含两根直型耳道延长管，专为 GRAS KEMAR（45BB 和 45BC）及

GRAS 43AG 测试夹具设计。该套件适用于 711 型仿真耳（如 GRAS RA0045），可与所有

GRAS 标准耳廓兼容，但不适用于人体测量学耳廓（Anthropometric Pinnae）及音质/ VA 型耳廓

（Sound Quality/VA-style pinnae）。

以下是一个 711 型仿真耳安装在 GRAS KEMAR 或 43AG 上的示例，使用 RA0237 套件进行安装。
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About GRAS Sound & Vibration
GRAS is a worldwide leader in the sound and vibration industry. We develop and manufacture state-of-the-art measurement microphones and related
equipment for industries where acoustic measuring accuracy and repeatability are of the utmost importance. This includes applications and solutions for
customers within the fields of aerospace, automotive, audiology, consumer electronics and other highly demanding industries. GRAS microphones are
designed to live up to the high quality, durability and accuracy that our customers have come to expect, trust and require.
GRAS Sound & Vibration is represented through subsidiaries and distributors in more than 40 countries and is part of Axiometrix Solutions, a leading test
solutions provider comprised of globally recognized measurement brands. Read more at www.grasacoustics.com
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